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VOOR, DOOR EN MET ONZE INWONERS 

Betoog Voorjaarsnota 2023 
 
Het is niet mogelijk om de wereld te verbeteren, als eerst de mens zichzelf niet 
verbetert. (aldus de Griekse filosoof Plato.) 
 
Duiven een agglomeratie van 3 dorpen en buurtschappen en een groot industrie 
terrein,  waar het fijn is om te wonen, te werken en te recreëren. 
Fijn om te wonen? De inwoners van de Ploen- Zuid denken daar nu anders over, 
nu er ineens een bedrijf gaat komen welke op het industrie terrein thuishoort.  
En de algemeen directeur van 1Stroom neemt ontslag, de gemeente secretaris 
neemt ontslag, de griffier neemt ontslag en de wethouder van geluk is niet meer 
gelukkig en neemt ook ontslag, is Duiven dan niet zo fijn om te werken of geldt 
dat alleen voor het gemeentehuis, gelukkig hebben wij een stel ambtenaren die 
daar anders overdenken en onder niet altijd de beste omstandigheden toch een 
puik stukje werk afleveren, oké vaak staan er wat fouten in, soms veel, maar toch 
de complimenten naar onze ambtenaren die deze voorjaarsnota toch maar weer 
voor elkaar gekregen hebben. Maar ook de jaarrekening van de gemeente duiven 
ziet er goed uit, als 1 van de weinige gemeenten hebben wij de financiën goed 
voor elkaar en dat is voor een groot deel te danken aan de inzet van ons 
personeel, dus hulde. 
 
Een dorp van internationale allure, met bedrijven uit Zweden, Duitsland, 
Amerika, enz., op Duitse feestdagen is de voertaal in Duiven Duits, dus een 
internationaal dorp. 
Maar kijken wij ook over de grens heen?  
Heeft de Liemerse Ambassade wel de mogelijkheden gekregen om te handelen?  
Wat heeft zij nog nodig om goed haar werk te kunnen doen? 
Durven wij dan wel grensverleggend te handelen? 
 
Deze voorjaarsnota staat weer eens vol met van die dooddoeners waar je niets 
mee kan, het klinkt aardig maar het slaat vaak nergens op, wat te denken van de 
bekende opmerking “ Duiven heeft een rijke historie” klinkt leuk maar de realiteit 

Positief 

Realistisch 

Ondernemend.      



2 

is dat die historie helemaal niet zo rijk is, armoede en onderdrukking en veel 
zaken waar nooit over gesproken wordt, wat dacht u van een pastor die uit zijn 
functie ontheven wordt omdat hij iets gedaan had wat niet kon, wij vragen ons 
dan zoveel jaren later af wat heeft hij dan uitgevreten? Antwoord “ daar praten 
we niet over”. En op documenten van Duiven uit de periode zo rond 1500 welke 
in Duitsland liggen opgeslagen, rust nog steeds geheimhouding op en zijn dus niet 
in te zien, maar gelukkig is alles, nou ja alles wat er vandaag de dag gebeurt 
openbaar, en laten we nu maar hopen dat ze bij het bestuderen van de stukken 
over 200 jaar niet zullen zeggen. Wat een stelletje sukkels waren dat toen.  
 
Maar toch heeft Duiven en met name Groessen een historie waar je bijna niemand 
over hoort, namelijk de tempeliers, die waarschijnlijk met enkele kerkschatten uit 
Jeruzalem hier geland zijn, waarom wordt dit niet gebruikt? Waarom geen 
kruisridders route met een spannend verhaal? Duiven de vluchtplaats van de 
tempeliers, iets voor de wethouder van cultuur?  
Waarom wordt hier geen onderzoek naar gedaan? 
Ook goed voor de toeristen en de uitbaters, koffie met een heilig taartje? Of een 
kruiskoekje. En de Sint Andreas kerk, een gebouw van cultuur historische 
waarden wat je moet behouden, maar wat waarschijnlijk verkocht gaat worden 
aan een commerciële partij, terwijl je dit juist als gemeenschap dit niet wil, 
waarom wil het  college dit niet in eigen hand houden. 
Wij komende een motie. 
 
Veel zaken en geld gaan over het milieu, maar wat weten we nu echt, ja het wordt 
warmer en natter maar ook kouder en droger, zijn wij als mens daar nu echt 
alleen verantwoordelijk voor, of speelt moeder aarde hier ook een rol in, over de 
effecten van aardbevingen en vulkaan uitbarstingen hoor je niemand, maar deze 
spelen een grotere rol bij de huidige milieu rapportages dan dat wij willen. 
De huidige Noordzee was ooit een moeras, en de gevolgen van de ijstijd zijn in het 
landschap nog steeds waarneembaar, was de mens daarvoor verantwoordelijk? 
En de kanteling van de aarde, daar hoor je niemand over. 
Alles moet nu elektrisch, maar hoe gaat het college om met de uitgewerkte en 
afgedankte accu’s want deze aantallen zullen alleen maar toenemen, hoe gaat u 
dit verantwoord oplossen . 
En hoe zit het met de branden welke mede veroorzaakt worden door 
zonnepanelen en accu’s? 
En met het opwekken van stroom komt er ook straling vrij, elektro magnetische 
straling, is daar onderzoek naar gedaan? Wij de fractie van Pro Duiven hebben 
enkele jaren geleden gevraagd om een 0 meting, u vond dit toen niet nodig, bent u 
die mening nog steeds toegedaan? 
 
Ook 4 jaar geleden kwamen wij met een motie om te onderzoeken hoeveel het 
zou kosten om 1 stroom op te heffen en weer gewoon onder te brengen daar 
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waar zij thuis hoort, bij de gemeente Duiven, dit werd honend terzijde geschoven, 
en nu?…… Laten we Westervoort vergeten en ons eigen ambtenaren koor op orde 
brengen, dan kijken we met wie we gaan samenwerken maar niet samengaan, 
zodat rust en kwaliteit weer terug kan komen daar waar het hoort, in het 
gemeentehuis van Duiven. 
 
En dan de Gelrepas, 
soms zou ik nog wel eens willen overleggen met de grondleggers van onze partij, 
Pim Fortuijn en Anton Reebergen. 
Gelukkig kan dit nu, en wel op kosten van de belasting betaler want 
Je aura laten reinigen, helderziendheid ontwikkelen of leren hoe je contact legt 
met overledenen, in Duiven kunnen inwoners met een laag inkomen dit betalen 
met budget uit de 'meedoenregeling'.  
Dus college wat vindt u hiervan? Stimuleren of direct afschaffen want vergis u 
niet, als u het blijft ondersteunen reken er maar op dat ik dan na mijn overlijden 
nog een paar keer langs zal komen.  
 
En dan ons afval, het afval aanbied station is maar beperkt open en voor velen 
gewoon te duur ondanks alle mooie woorden van het college dat vele zaken ook 
kosteloos ingeleverd kunnen worden blijft het voor velen gewoon te kostbaar, 
zeker voor onze inwoners die het toch al niet zo breed hebben, daarom de vraag 
kunnen Gelrepas houders niet 2keer per jaar gratis grof huisvuil inleveren bij de 
Ploenstraat. Wij dienen hier een motie over in. 
 
Tot onze grote verrassing is het stuk grond bij de toegang tot ons dorp bij de 
Westsingel-rijksweg verkocht aan de firma van Amerongen, een bedrijf met veel, 
heel veel vervoersbewegingen met de daarbij behorende geluidsoverlast en 
opslag van in beslag genomen voertuigen. Een mooi bedrijf, maar niet daar, dit 
hoort thuis op een industrie terrein en zeker niet naast een woonwijk, heeft het 
college hier wel goed over nagedacht toen zij deze grond verkochten?, en wat was 
hun beweegreden om dit zo te doen? Ook hier komen wij met een motie 
 
Ik zou het nog kunnen hebben over, 
Het tekenen bij het kruisje,  
De gemeenschappelijke regelingen 
Maar gezien de tijdsdruk laat ik het hierbij. 
 
Pro Duiven 
 
 


